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Send a Kid to Camp
Envoie un enfant au camp 

The Foundation has earmarked $25,000 to help send kids to camp each year. We will provide a 
50% matching grant up to $500 to assist any child requiring financial support to attend camp. 
Each Kiwanis Club can apply for one grant a year. Your Club can be one of 50 Kiwanis Clubs 
that helps send a Kid to Camp this year.

La Fondation a mis de côté 25 000$ pour aider à envoyer un enfant au camp chaque année. Nous 
apparierons 50% du montant attribué par un club jusqu'à concurrence de 500$ pour permettre à 
des enfants ayant des besoins financiers de participer à un camp. Chaque club Kiwanis peut 
soumettre sa candidature pour une seule subvention par année. Votre club peut faire partie des 50 
clubs Kiwanis qui permettront à un enfant d'aller au camp cette année.   

Subvention pour la jeunesse 
Youth Grant

Chacun des trois districts canadiens s'est vu allouer 10 000$ par année pour venir en aide aux 
groupes de jeunes. Chaque club Kiwanis peut soumettre une demande de 500$ par année quand 
il donne un montant d'au moins 1 000$ à une organisation de jeunes au Canada, comme les 
scouts, les Guides, les Maisons de jeunes, les cadets, une ligue navale, etc.Veuillez noter que 
chaque groupe de jeunes n'est éligible que pour une seule subvention. Le but ultime est de 
subventionner un groupe différent chaque année. Votre club peut être l'un des vingt clubs dans 
votre District qui transformera son 1 000$ en 1 500$. 
Pour plus d'informations, cliquez ici.

Each of the three districtsin Canada has been allocated $10,000 a year to assist youth groups. 
Each Kiwanis Club can apply for one $500 grant per year, when they provide a minimum of
a $1,000 donation to a Canadian youth organization, such as scouts, guides, Boys and Girls 
Clubs, cadets, navy league, etc. Please note that each youth group is only eligible for one grant. It 
is intended that a different group get the grant each year. Your Club can be one of 20 Clubs in 
your District to turn your $1,000 donation into $1,500.
For more information, click here.
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Thank you note from  the students

Kiwanis Key Leader
Le programme Key Leader

When you register any number of youth in a Key Leaderor similar weekend, the Foundation 
funds $50 subsidy for each registration.

Lorsque vous vous inscrivez un certain nombre de jeunes au programme Key Leader ou lors 
d'une fin de semaine similaire, la Fondation finance 50 $ en subvention pour chaque inscription.

Scotian Glen Key Leader Camp

The Scotian Glen Key Leader camp was held in Thorburn, NS, 
from October 13 - 15, 2017. The camp is generally filled by 
three Kiwanis clubs, Charlottetown Kiwanis, Ceilidh Golden 
K North Sydney and Cape Breton Golden K. This year we had 
an additional 11 students from New Brunswick, Saint John 
Kiwanis club.

The camp consisted of 75 students, 10 student facilitators and 
12 adult chaperons. The lead facilitator was Tracy Devereux 
from the Dartmouth Kiwanis Club. A successful camp needs a 
great facilitator and a group of students who want to learn 
about servant leadership. 

This has become a very successful camp and it is getting easier 
each year to get students as the word spreads. The kids get 
benefits from attending is truly life changing for many 
students.

 Bourse Mel Osborne
 Mel Osborne Scholarship

Tout club Kiwanis au Canada qui parraine un programme de service et de leadership (par ex. 
Key Club, Circle K Club, etc.) peut soumettre une demande pour une bourse Mel Osborne d'un 
montant maximum de 500 $.
Pour plus d'informations, cliquez ici.
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Any Kiwanis club in Canada that administers a service leadership program (eg. Key Club, Circle 
K Club, etc.) may apply for a Mel Osborne scholarship to a maximum amount of $500. 
For more information, click here.

Kiwanis Club of  Forest       

The Club was pleased to present Mel Osborne Scholarships to two of 
our outstanding Key Club Members.  Rachel Daley was President of 
 the North Lambton Secondary School Key Club for the 2016/2017 
school year. She will be studying to be a pharmacist.  Chloe Simac  is a 
past vice president of our Key Club and the Lieutenant Governor for 
Division 2. Chloe is also furthering her studies at University.

To Help Kiwanis Help Kids - Click Here

Kids Need Kiwanis/Les enfants ont besoin de Kiwanis
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